

现货销售 轻型流水线 皮带线流水线全网优

产品名称	现货销售 轻型流水线 皮带线流水线全网优
公司名称	昆山伟涛行工业设备有限公司
价格	1780.00/件
规格参数	加工定制:是 品牌:伟涛行 型号:皮带线流水线
公司地址	江苏昆山市城北民友路148号
联系电话	86 0512 36809798 18962442328

产品详情

材料说明 material description

柔性管是有优质钢管经过表面处理后，外表面采用热塑粘合特殊塑料层、内表面覆防腐层组合而成。flexible pipe is a high-quality steel after surface treatment, the outer surface of plastic using a special thermoplastic adhesive layer;the inner surface coated anti-corrosion layer.

产品结构 structure

具有美观、耐磨、耐腐蚀、防锈等优点，外观色彩有白色、米黄色为主，有防静电（普通）产品，可根据客户的要求提供各种颜色。符合人体工效学，提高生产效率，改善工作环境。with beautiful, wear resistance, corrosion resistance, rust resistance etc, with white, cream-colored color appearance, have esd (normal) product according to the customer's requirements and provide all kinds of color. with ergonomics, raise efficiency in production, improve working conditions.

产品特点 features

- 1、按需搭建，使用方便，充分發揮員工的創造力；
- 2、積木式結構，形式多變，靈活性強，有效解決制造過程中所有工位對物料的需求；
- 3、統一的標準化工件，有效地改善工作環境，提高工作效率；
- 4、具有柔性化特點，有良好的工作彈性，能有效地保護好轉運或作業產品的外觀質量和避免操作人的意外傷害，
- 5、用途廣適應於國內電子、汽車制造、物流倉儲及生化科研等各個行業的需求；
- 6、可持續改進，隨時增加不同的工位用途，完善產品功能；
- 7、產品外表美觀，耐壓耐磨耐腐蝕，它既

有鋼管的硬性，又具備塑料管的柔性，且可重複使用，是一種難得環保產品；

8、特殊性材料可實現防靜電功能；9、裝配簡單，一只m5內六角扳手就可以完成龐大的安裝工程1, according to the needs, using conveniently, give full play to the staff's creativity,2, building structure and form is changeable, flexibility, effectively solve the manufacturing process of all stations of material requirements,3, unified standard workpieces, effectively improve the working environment, improve work efficiency,4, with flexible characteristics, good elasticity, can effectively protect the transfer or assignment of product quality and appearance of the operators to avoid accident harm,5, widely used in domestic electronics and cars to manufacturing, logistics and biochemical research fields such demand,6 sustainable improvement, to increase production of different purposes, improve the product function,7 product appearance, compression wear-resisting corrosion resistance, it has both the rigid steel tubes, and has the flexible and can be repeated use, is a rare environmental protection product,8 special materials can achieve anti-static function,9 assembly is simple, a piece of m5 hexangular wrench can finish a staggering installation

柔性管制品 flexible pipe products

u形柔性生产线、防静电生产线、复印机柔性生产线、数码相机组装生产线、投影机柔性生产线、摩托车发动机装配生产线、汽车组装生产线、汽车空调组装生产线、电脑主机组装生产线和其他电子产品生产线等等。工作台类：升降式工作台，多功能防静电工作台，电脑台以及检测工作台和普通工作台，物料架类：仓储货架，移动式货架、滑轨式货架、抽拉式货架、先进先出式货架，各种防静电周转车、手推车、工具车、测试周转车、平板车、多层周转车等。u-shaped flexible production line,anti-static production line,copier flexible production line, digital camera flexible production assembly line, projector, motorcycle engine assembly line, automobile assembly line, automobile air-conditioning assembly line, host computer and other electronic product assembly production lines, etc. the lifting of workbench worktable, multi-function, esd workstation, computer and test bench and ordinary workbench, material plane: storage shelves, mobile racking, slippery course racking, smoked pull racking, advanced racking, all sorts of antistatic revolving carts, trolley, vehicle carts, test revolving carts, flatbed truck, multilayer revolving carts, etc.

"现货销售 轻型流水线 皮带线流水线【全网最优】"的型号为皮带线流水线，用途是详情来电咨询，品牌为伟涛行，加工定制是是